
 

 

 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 

 Protokoll från styrelsemöte 3 oktober 2021, Nr 149 

 

 

Närvarande: Robin Holmqvist, Stefan Giertz, Ragni Kaiheden, Kent Tibbelin,  

 Håkan Lindh, Ingrid Ekstrand och Anette Maretics. 

  

Frånvarande:  Britt-Marie Frölén 

 

 

§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

protokoll 

  

§ 2 Kommentar Robin har skrivit på nytt hyreskontrakt som gäller från   

från föregående 1 oktober 2021 och har även frågat om var vi kan göra fler nycklar  

protokoll  men inte fått något svar än.  

 

 Håkan har pratat med Eva och fått klartecken att vi kan låna bord, brickor  

 och budlådor av dem. 

  

Magnus Hurulund tar över rapporteringen av bridgeresultatet till 

Enköpings Posten från oktober 2021. 

 

Stefan har köpt in en ny kopiator. 

 

Styrelsen med respektive och brickläggare har storstädat lokalen den 1 

oktober 2021 och det var välbehövligt.  

 

Städning av lokalen börjar inom kort och kommer att utföras av samma 

firma som tidigare och städningen blir en dag varannan vecka.   

 

 

§ 3 Kommande November månads program är klart. Till ENA-träffen guld är det just nu 21  

program par anmälda och Robin har pratat med Ryszard som säger att det räcker 

med 21 par för att få ha GULD-status så den blir av. Anette och Mickey 

kommer att spela så att vi slipper hängrond och Håkan och Anders Lövling 

är reserv om vi får något avhopp i sista stund. Robin har ordnat en lista så 

medlemmar får skriva upp sig vilka pass de kan ta.  

 

 Nybörjarkursen startar den 5 oktober klockan 18.30 med information där 

de delas upp om de ska gå på eftermiddagen eller kvällen. De kommer att 

ha möjlighet att köpa ett fikakort för 200:- för hela utbildningsperioden 

eller 20:-/gång. Det kommer att gå runt en lista där de skriver upp namn, 

mailadress, telefonnummer, och att man kan skriva om de köpt fikakort.  

Håkan och Stefan är ansvariga på dagen och Robin på kvällen. Robin har 

haft ca 15 personer som ringt och sagt att de ska komma på den 5 oktober.  

  

 Vi kan söka bidrag från Upplands Bridgeförbund som har en 

utbildningsfond. De behöver ha in en skrivelse. Vi diskuterar att vi kan 

söka för hyra 800:-/gång och 100:-/gång för ledare.  

  

 4-mannaserien startar måndagen en 11 oktober klockan 18.30 där är 10 lag 

anmälda. Styrelsen beslutar att endast vinnarna får pris.  

 

  



 Ärtsoppsbridgen den 13 november är Stefan Giertz ansvarig för. Han köper 

in pris till ettorna och ett lottpris och ordnar med andra inköp. Inbjudan 

sätts upp på klubben och läggs ut på hemsidan.  

 

 

§ 4 Övrigt Kent har frågat banken vad det kostar att ha swish på bridgeklubben. Det är 

både årsavgift, månadsavgift och avgift för varje swish. Styrelsen beslutar 

att vi inte ska ha swish då det är för stor kostnad.  

 

 Ingrid får i uppdrag att kontakta Comviq och fråga varför vi inte kan ringa 

eller ta emot telefonsamtal på vår klubbtelefon. Vi har betalat in pengar på  

 kontantkort.  

  

 Kent informerar om att batteriet till tvättställen är bytta.  

  

Styrelsen diskuterar frågan om vi har ett behov av flera brickläggare.  

 

Anette tar upp frågan som kommit från Upplands Bridgeförbund om vi vill 

arrangera eget DM mixedkval och veterankval. Styrelsen beslutar att vi inte 

ska göra det denna säsong.  

  

§ 5 Ekonomi Kent informerar om att ekonomin är fortsatt stabil, även om vi går med  

 förlust varje månad.  

  

  

§ 7 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 7 november 2021 klockan 17.00.  

 

 

 

 ……………………………. …………………………. 

 Robin Holmqvist  Anette Maretics 

 Ordförande   Sekreterare 


